

EME 144 MHz : J8/WW2DX, DXCC #127

En mars 2016, Lee WW2DX a activé l'île de Bequia, une des îles de l'archipel Saint-Vincent, dans les Caraïbes. QSO in extremis, à la fin de l'expédition, avec J8/WW2DX (toujours en total "random", c'est-à-dire sans notification de mon appel sur un logger/chat). La station utilisée de mon côté est toujours la même, à savoir 2x9 él. DK7ZB et 600W. Après BA4SI comme DXCC #126, J8 est donc mon DXCC #127.

In March 2016, Lee WW2DX has been activating the island of Bequia, one of the islands in the archipelago Saint-Vincent, in the West Indies. QSO in extremis, at the end of the expedition, with J8/WW2DX (always in total "random", i.e. without notification of my call on a logger/chat). The station used my side is always the same, 2x9 el. DK7ZB and 600W. After BA4SI as DXCC #126, J8 is then my DXCC #127.



